

Title (en)

Mounting device for attachment elements, in particular insect/particle protection meshes

Title (de)

Befestigungsvorrichtung für Aufsatzelemente, insbesondere Insekten-/Partikelschutzgitter

Title (fr)

Dispositif de fixation pour éléments d' attachement, en particulier de grilles de protection contre les insectes/particules

Publication

EP 1900899 A2 20080319 (DE)

Application

EP 07110434 A 20070618

Priority

DE 102006042490 A 20060907

Abstract (en)

The device (1) has a base unit (4) and a piping unit (5), where the base unit is connectable or connected to an attachment unit and a construction-sided frame system (3) e.g. window or door frames. The piping unit is connectable or connected to another attachment unit and the frame system. The piping unit has a piping section (13) and an assembly section (14), where the base unit is connectable or connected with the assembly section by screws (15). The piping unit is fixed in a piping channel (16) of a frame part (17) by the piping section that is made of plastic or rubber.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Befestigungsvorrichtung für Aufsatzelemente (2), insbesondere Insekten-/Partikelschutzgitter, mit einem Grundelement (4) und einem Kederelement (5), wobei das Grundelement (4) mit einem von Aufsatzelement (2) und bauseitigem Rahmensystem (3), insbesondere eines Fenster- oder Türrahmens, und das Kederelement (5) mit dem anderen von Aufsatzelement (4) und bauseitigem Rahmensystem (3) verbindbar oder verbunden ist, wobei das Kederelement (5) einen Kederabschnitt (13) und einen Montageabschnitt (14) aufweist, wobei das Grundelement (4) mit dem Montageabschnitt (14) des Kederelements (5) verbindbar oder verbunden ist und wobei das Kederelement (5) mittels des Kederabschnitts (13) in einem Kederkanal (16) eines Rahmenteils (17) festlegbar und so mit dem Aufsatzelement (2) oder bauseitigem Rahmensystem (3) verbindbar ist.

IPC 8 full level

E06B 9/52 (2006.01); **E06B 3/28** (2006.01)

CPC (source: EP)

E06B 9/52 (2013.01); **E06B 3/28** (2013.01); **E06B 2009/527** (2013.01)

Cited by

DE102007032408A1; EP2014855A2

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA HR MK RS

DOCDB simple family (publication)

EP 1898041 A1 20080312; **EP 1898041 B1 20161221**; DE 102006042490 A1 20080327; DE 102006042490 B4 20080724;
EP 1900899 A2 20080319; EP 1900899 A3 20160601

DOCDB simple family (application)

EP 06121038 A 20060921; DE 102006042490 A 20060907; EP 07110434 A 20070618